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Z Á P I S N I C A  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 26.5.2025 v pondelok 

o 18:00 hod. v priestoroch zasadacej miestnosti Obecného úradu Obce Lúka 

 

Počet poslancov:  7 

Prítomní poslanci: 5 – Zuzana Fulková, Miroslav Jánošík, Ing. Oliver Kačina, Mária 

Kaducová, Kristína Vöröšová 

Neprítomní poslanci: 2 – Peter Gajdošech, Pavol Šprlák – Zmora 

Ostatní prítomní:  Vladimír Vöröš – starosta obce; JUDr. Stanislava Zervanová – 
pracovníčka obecného úradu; Ing. Adrián Ševčík – hlavný 

kontrolór; ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 
 

 
 

Obecné zastupiteľstvo na svojom plánovanom zasadnutí prerokovalo: 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Plnenie uznesení 

4. Žiadosť o poskytnutie dotácie, poskytovateľ: Ministerstvo cestovného ruchu a 

športu SR v oblasti športu v roku 2025, číslo: F-2025-DOT03, účel: rekonštrukcia, 

modernizácia, vybavenie, zariadenie telocviční alebo inej športovej infraštruktúry 

zameraných predovšetkým na deti a mládež: 

• schválenie žiadosti 

• schválenie podania žiadosti 

• schválenie financovania spoluúčasti v prípade schválenia dotácie vo výške 

najmenej 10% z celkovej poskytnutej dotácie 

5. Interpelácie poslancov 

6. Diskusia 

7. Záver 
 
 

 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

Starosta Obce Lúka otvoril zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka a privítal prítomných 
poslancov aj ostatných prítomných hostí na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. Starosta Obce 
Lúka skonštatoval, že sú prítomní 5 poslanci Obecného zastupiteľstva Obce Lúka t. j. Obecné 
zastupiteľstvo Obce Lúka je uznášania schopné. 

Starosta Obce Lúka určil za zapisovateľku zápisnice JUDr. Stanislavu Zervanovú. Za jej overovateľov určil 
poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka Ing. Oliver Kačina a Kristína Vöröšová. Za vyhotoviteľa 
zvukového záznamu určil poslanca Miroslava Jánošíka. 

2. Schválenie programu zasadnutia 

Starosta Obce Lúka skonštatoval, že pozvánka aj podklady na dnešné zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka boli zaslané všetkým poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka formou 
emailu. Požiadal prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka o vyjadrenie k predloženému 
programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Nikto z prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka nenavrhol zmeny resp. doplnenie 
programu dnešného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 
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Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/31/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

program zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/31/2025. 

3. Plnenie uznesení 

Starosta Obce Lúka požiadal hlavného kontrolóra Obce Lúka o vykonanie kontroly uznesení. 

Uznesenie zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 12.11.2024: 

Uznesenie U/81/2024 – schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku – parcele registra „C“ 
evidovanej na katastrálnej mape, parcelné číslo 555/1 v k. ú. Lúka zapísaného na liste vlastníctva č. 1 
vedeného Okresným úradom Nové Mesto nad Váhom, katastrálny odbor, pre k. ú.: Lúka v prospech: 
Západoslovenská distribučná a.s., sídlo: Čulenova 6, 816 47  Bratislava, IČO: 36 361 518, v rozsahu 
uvedenom v geometrickom pláne vyhotovenom dňa 31.07.2024 spoločnosťou RMG Ing. Rastislav Mikláš, 
so sídlom: M. R. Štefánika 12, 915 01  Nové Mesto nad Váhom, IČO: 43 114 458, autorizačne overenom 
dňa 31.07.2024 Ing. Rastislavom Miklášom, úradne overenom dňa 07.08.2024 Ing. Ľubicou 
Balažovičovou číslo: G1-631/2024, za jednorázovú odmenu v sume 760,- eur (slovom: sedemstošesťdesiat 

eur) - podpísané, plní sa 

Uznesenie zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 27.2.2025: 

Uznesenie U/10/2025 – schválenie úpravy obecnej zelene na verejných priestranstvách, opravu a 
údržbu strojov a zariadení vo vlastníctve Obce Lúka, v sume 15,40 eur s DPH za 1 hodinu úpravy obecnej 
zelene na verejných priestranstvách a opravy a údržby strojov a zariadení vo vlastníctve Obce Lúka, s 
platnosťou od 01.03.2025 do 31.12.2026 - podpísané, plní sa 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 31.3.2025: 

Uznesenie U/21/2025 – schválenie nového znenia nasledovného bodu 8. Umiestnenie plachtovej haly na 
pozemku p. č. 714/1 v k. ú. Lúka - schválenie - podpísané, splnené 

Uznesenie U/22/2025 – schválenie upraveného programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka - podpísané, splnené 

Uznesenie U/23/2025 – správa o plnení uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo 
dňa 12.11.2024 a 27.2.2025 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/24/2025 – schválenie úpravy Rozpočtu Obce Lúka za 1. kvartál 2025 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/25/2025 – schválenie úpravy Rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lúka za 1. 
kvartál 2025 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/26/2025 – schválenie podania oboch žiadostí o pridelenie prebytočného majetku, TATRA 
T815 6x6 CAS 32 a IVECO TRAKKER 6x6 CAS 30; žiadateľ: Obec Lúka a Dobrovoľný hasičský zbor obce 
Lúka; adresát: Ministerstvo vnútra SR - podpísané, splnené 

Uznesenie U/27/2025 – odporúčanie vypracovať a predložiť mandátnej zmluvy na zabezpečenie 
verejného obstarávania medzi Obcou Lúka a spoločnosťou SLAGA (vrátane uvedenia všetkých podmienok 
a kritérií verejného obstarávania) a zmluvy o dielo: kanalizácia a ČOV Lúka medzi Obcou Lúka a víťazom 
verejného obstarávania - podpísané, plní sa 

Uznesenie U/28/2025 – schválenie umiestnenia plachtovej haly na pozemku p. č. 714/1 v k. ú. Lúka 
maximálne o rozmeroch 12,2 x 12,2 x 6,4 m - podpísané, splnené 
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Uznesenie U/29/2025 – schválenie cenovej ponuky predloženej spoločnosťou JCB Transport SK s.r.o., 
so sídlom: 916 33  Lúka 95 na stavebné práce obrubníkov pri novom prechode pre chodcov na ceste 
II/507 v Obci Lúka v sume 1 740,80 eur bez DPH; odporúčanie Starostovi Obce Lúka preveriť možnosť 
iných technických prác na obrubníku – opracovaním pôvodných obrubníkov - podpísané, plní sa 

Uznesenie U/30/2025 – schválenie dofinancovania vybudovania „prechodu pre chodcov na ceste II/507 
v Obci Lúka“ z vlastných finančných prostriedkov Obce lúka v maximálnej výške 2 000,- eur; odporúčanie 
Starostovi Obce Lúka zabezpečiť prieskum trhu (3 cenové ponuky) pre výber dodávateľa na vybudovanie 
nájazdových obrubníkov, 4 m z jednej strany a 4 m z druhej strany a uvedenie obecného chodníka do 
pôvodného stavu - podpísané, splnené 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/32/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie na vedomie 

správu o plnení uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo dňa 12.11.2024, 27.2.2025 
a 31.3.2025. 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/32/2025. 

4. Žiadosť o poskytnutie dotácie, poskytovateľ: Ministerstvo cestovného ruchu a športu 
SR v oblasti športu v roku 2025, číslo: F-2025-DOT03, účel: rekonštrukcia, 

modernizácia, vybavenie, zariadenie telocviční alebo inej športovej infraštruktúry 

zameraných predovšetkým na deti a mládež: 

a) schválenie žiadosti 

b) schválenie podania žiadosti 

c) schválenie financovania spoluúčasti v prípade schválenia dotácie vo výške 

najmenej 10% z celkovej poskytnutej dotácie 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných, že sa jedná o dotáciu v maximálnej výške 80 000,- €. Výzva je 
pre obce do 5 000 obyvateľov. Jedná sa o kapitálové výdavky so spolufinancovaním 10%. Cenová ponuka 
bola poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zaslaná formou e-mailu. Najskôr je potrebné podať 

žiadosť spolu s podkladmi. Dnes Starosta Obce Lúka obdržal od projektanta návrh projektu. 

Poslanec Miroslav Jánošík: pýtal sa na neoprávnené výdavky a či sa bude opravovať celá podlaha. 

Starosta Obce Lúka: vysvetlil, že sa bude opravovať celá podlaha. Informoval poslancov, že k podaniu 
žiadosti sú potrebné podklady, z ktorých všetky okrem rozpočtu už Obec Lúka má k dispozícii. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: v cenovej ponuke nie je uvedené obloženie. 

Starosta Obce Lúka: obloženie sa robiť nebude, dôležitá je izolácia a povrch, ktoré je potrebné vymeniť. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: či sa bude robiť nivelizácia, pôvodný povrch sa bude rozbíjať a nahrádzať 
novým povrchom. 

Starosta Obce Lúka: nový povrch sa nebude robiť, opraví sa pôvodný povrch. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: treba nechať vypracovať technickú správu, dopytoval sa na rozpočet. 

Starosta Obce Lúka: rozpočet bol zaslaný formou e-mailu. 

Poslanec Miroslav Jánošík: rozpočet poslancom nebol zaslaný. 
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Hlavný kontrolór Obce Lúka: v cenovej ponuke je uvedená suma cca 45 000,- €, jedná sa iba o opravu 
jestvujúceho povrchu. 

Poslanec Miroslav Jánošík: cenová ponuka na podlahu je irelevantná, je vysoká. Ako neuznaný náklad je 
montáž sieťok. Dnes na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka majú poslanci hlasovať o niečom, 
o čom nevedia napr. o položkovitom rozpočte. Predložený mali iba projekt, ktorý je veľmi nezrozumiteľný. 

Starosta Obce Lúka: pri podávaní žiadosti nie je potrebné mať všetky podklady k žiadosti. Čo bolo 
dôležité, čo výzva vyžadovala, je uznesenie o schválení financovania spoluúčasti vo výške 10% z celkovej 
poskytnutej dotácie, čo činí max 8 000,- € spoluúčasti. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: nateraz stačí hlasovať o tom, či poslanci súhlasia so spoluúčasťou v sume 
8 000,- €, aby sa podala žiadosť. A až keď bude žiadosť schválená, potom bude zvolané ďalšie zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, kde sa preberú ďalšie body žiadosti. 

Poslanec Miroslav Jánošík: súčasťou schválenia tohto bodu je návrh uznesenia – podanie žiadosti, ktorej 
súčasťou je aj položkovitý rozpočet, ktorý poslanci nemajú a preto o ňom nemôžu hlasovať. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: keby sa jednalo o podanie žiadosti okolo 1 000,- €, Starosta Obce Lúka by 
nemal dôvod zvolávať zasadnutie Obecného zastupiteľstva a prijímať na jej podanie uznesenie. 

Poslanec Miroslav Jánošík: poslanci majú schváliť rozpočet, ktorý nemajú. A keď bude rozpočet 100 000,- 

€, poslanci toto schvália? 

Starosta Obce Lúka: pri podaní žiadosti je potrebné mať vypracovaný položkovitý rozpočet, nie pri 
hlasovaní o financovaní spoluúčasti. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: poslanci by s rozpočtom 100 000,- € nesúhlasili, lebo strop je 80 000,- €. 

Poslanec Miroslav Jánošík: výzva vyšla 15.5.2025, vtedy mal Starosta Obce Lúka poslancom poslať 

cenovú ponuku ako aj ostatné dokumenty, hlavne rozpočet. 

Starosta Obce Lúka: zdôrazňujem, že v tomto prvom kroku nebolo potrebné mať všetky požadované 
dokumenty t.j. k hlasovaniu o spoluúčasti. Všetky podklady okrem položkovitého rozpočtu už Obec Lúka 
má. Mojim cieľom je využiť všetky výzvy, ktoré sú vyhlásené, aby sme majetok Obce Lúka čo najviac 
zveľadili a použili na to čo najmenej vlastných zdrojov. Nemôžem za to, že Obec Lúka nemá z minulosti 
vybudovaný kultúrny dom, zdravotné stredisko, požiarnu zbrojnicu, na ktoré výzvy boli vyhlásené, a preto 
sme sa o tieto výzvy nemohli uchádzať. Máme základnú školu a športoviská, na ktoré vyhlásené výzvy 
poskytujú finančné prostriedky a bolo by nedobré na tieto výzvy nereagovať. 

Poslanec Miroslav Jánošík: prečo nemali poslanci poslané všetky potrebné doklady pred rokovaním 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, aby mohli prijať uznesenie? Navrhol nové znenie uznesenia k tomuto 
bodu programu – aby sa tento bod programu preložil na ďalšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka, lebo poslanci nemali všetky potrebné podklady. 

Starosta Obce Lúka: celý proces zastaví a škola nebude mať nič. 

Poslanec Miroslav Jánošík: prečo by sa mal celý proces zastaviť. Môže sa v ňom ďalej pokračovať, lebo 
určite bude vyhlásená nová výzva a podklady budú pripravené. Prečo bolo zvolané zasadnutie bez 
potrebných podkladov? Mohlo byť zvolané na stredu alebo štvrtok. 

Starosta Obce Lúka: V stredu tu nebude, čerpá dovolenku. Zasadnutie zvolal pre to, aby sa stihla podať 
žiadosť v termíne. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: navrhol schváliť tento bod programu s maximálnou výškou rozpočtu 80 000,- 
€ a s 10% spoluúčasťou. 

Poslanec Miroslav Jánošík: nemôžu prijať uznesenie k tomuto bodu programu, lebo poslanci nemajú 

položkovitý rozpočet. 

Po diskusii Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/33/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v 
oblasti športu na rok 2025 číslo F-2025-DOT03 vyhlásenej Ministerstvom cestovného ruchu a športu 
Slovenskej republiky na projekt s názvom „Rekonštrukcia telocvične ZŠ s MŠ – výmena športovej 
podlahy“; 

zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných prostriedkov z 
Ministerstva cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky; 

zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 10% z 

celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu maximálne 8 000 €. 
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Hlasovanie: 

ZA 2 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    3 hlasy 

Ing. Oliver Kačina      Miroslav Jánošík 
Kristína Vöröšová      Mária Kaducová 
        Zuzana Fulková 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/33/2025 – t.j. neschválenie predloženia žiadosti. 

Poslanec Miroslav Jánošík navrhol nové znenie uznesenia k tomuto bodu programu: 

UZNESENIE č. U/34/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

preloženie tohto bodu na najbližšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Odôvodnenie: 

Poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka neboli v dostatočnom čase zaslané všetky potrebné 
podklady k Žiadosti o poskytnutie dotácie v oblasti športu na rok 2025 číslo F-2025-DOT03 vyhlásenej 
Ministerstvom cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky na projekt s názvom „Rekonštrukcia 
telocvične ZŠ s MŠ – výmena športovej podlahy“. 

Hlasovanie: 

ZA 3 hlasy  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    2 hlasy 

Miroslav Jánošík     Ing. Oliver Kačina 
Mária Kaducová     Kristína Vöröšová 
Zuzana Fulková 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/34/2025. 

5. Interpelácie poslancov 

Starosta Obce Lúka požiadal poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka o ich interpelácie. 

Poslanec Miroslav Jánošík predložil tri písomné interpelácie v nasledujúcom znení: 

Interpelácia číslo 1: Aký produkt banky starosta, ako štatutár obce, využil na zhodnotenie obecných 
finančných prostriedkov v roku 2024 a akú finančnú čiastku obec z tejto transakcie získala? 

Interpelácia č. 2: Pri schvaľovaní priechodu pre chodcov uviedol starosta obce, že jedinou podmienkou 
zhotovenia priechodu je, že obec zabezpečí vypracovanie projektu. Otázka: Bolo súčasťou projektu aj 
odstránenie existujúceho priechodu pre chodcov od predajne Jednota do stavebného obvodu Majer oproti 
domu č. 222? 

Interpelácia č. 3: Dňa 30.04.2025 bola obec vyzvaná Environmentálnym fondom Bratislava na doplnenie 
žiadosti na dotáciu ČOV. Termín na doplnenie bol dátum 12.05.2025 vrátane. Otázka: Doplnila obec 
všetky potrebné podklady v stanovenom termíne? 
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6. Diskusia 

Starosta Obce Lúka: informoval o poskytnutí príspevku na Slávnosti Bratstva Čechov a Slovákov na 
Javorine; minulý rok Obec Lúka poskytla príspevok vo výške 150,- €; po diskusii sa poslanci Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka spolu so Starostom Obce Lúka dohodli, že aj tento rok Obec Lúka poskytne na 
tieto slávnosti príspevok vo výške 150,- €. 

Poslanec Miroslav Jánošík: vyjadril sa k projektu na vybudovanie nového priechodu pre chodcov; 
dopytoval sa na vyhlásené výberové konanie na obsadenie miesta riaditeľa/ky Základnej školy s 
materskou školou Lúka a na čistenie potoka v tzv. Hornom konci. 

Starosta Obce Lúka: poslancovi Miroslavovi Jánošíková bola predložená projektová dokumentácia. 
Súčasťou projektovej dokumentácie – Priechod pre chodcov na ceste II/507 v obci Lúka (pri kostole) bolo 
aj zrušenie pôvodného priechodu vrátane odfrézovania vodorovného značenia. Projektantka vychádzala z 
toho, že musí byť dodržaná zákonom stanovená vzdialenosť medzi dvoma priechodmi pre chodcov. 
Pôvodný priechod pre chodcov bol neosvetlený a bol situovaný priamo v jazde na dvor rodinného domu 
s.č. 222 a na parkovisko predajne potravín (viď str. 1 technickej správy). Novovybudovaný priechod pre 
chodcov vyhovuje aktuálne platným STN a ako starosta obce som presvedčený, že je situovaný na lepšom 
mieste ako pôvodný priechod pre chodcov a budem predkladať poslancom Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka, aby sa náväzne na novovybudovaný priechod pre chodcov vybudoval nový priechod pre chodcov na 

miestnej komunikácii, ktorý zabezpečí bezpečný prechod peších z jednej autobusovej zastávky na druhú, 

oproti stojacej autobusovej zastávke po chodník vedúci k Obecnému úradu Obce Lúka a Základnej škole 
s materskou školou Lúka. Čo je potrebné vybudovať zo strany obce je bezbariérový prístup k 
novovybudovanému priechodu pre peších - v miestach priechodov bude obrubník znížený na 20 mm nad 
povrchom vozovky, mimo priechodov bude obrubník 100-120 mm nad úrovňou vozovky. 

JUDr. Stanislava Zervanová, pracovníčka Obecného úradu Obce Lúka: v piatok 23.5.2025 o 12:00 hod. 
uplynula lehota na podanie prihlášok do výberového konania na obsadenie miesta riaditeľa/ky Základnej 
školy s materskou školou Lúka; do podateľne Obecného úradu Obce Lúka bola prijatá jedna obálka 
označená „výberové konanie na obsadenie miesta riaditeľa/ky Základnej školy s materskou školou Lúka“; 
zajtra v utorok sa bude predmetná obálka otvárať, kontrolovať sa budú predložené podklady a následne 
predsedkyňa rady školy pre Základnej škole s materskou školou Lúka vyhlási termín výberového konania 
– predbežný termín 10.6.2025 o 16:00 hod.. 

Starosta Obce Lúka: pri čistení potoka bolo mojim zámerom vyčistiť vodný tok od zeliny a burín tak, aby  
bol jasne viditeľný tok vody a jeho prietok bol počas nepriaznivého počasia čo najplynulejší. Kontaktoval v 
minulosti zamestnanca Povodia Váhu, ale k vyčisteniu potoka do dnešného dňa nedošlo, tak aby bol 
zabezpečený prietok potoka, chcel ho nechať vyčistiť. Po sťažnosti od rybárov Obce Lúka starosta na 
pokyn od mestského rybárskeho spolku čistenie potoka okamžite zastavil. Navrhol, aby aktívni rybári 
pomohli s vyčistením potoka. 

19:26 – odišla poslankyňa Kristína Vöröšová 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: dopytoval sa na termín Medzinárodného dňa detí a termín akcie Hody 2025; 
navrhol, aby sa už začali prípravné práce s akciou Hody 2026 – osloví hudobné kapely. 

Starosta Obce Lúka: Medzinárodný deň detí bude 7.6.2025 o 15:00 hod. v areáli MŠK Lúka; pripravený je 
program pre deti – ukážka požiarnej techniky DHZO, dopravnej zdravotnej a záchrannej služby, jazda na 
motorke a štvorkolke, jazda na koni, skákacie hrady, trblietavé tetovanie na telo, posedenie pri ohni s 
opekaním, popcorn, sladkosti pre deti, malé darčeky a nanuk; zabezpečená bude hudobná produkcia pre 
deti; akcia Hody 2025 je naplánovaná na termín 25.-27.7.2025. 

Poslanec Miroslav Jánošík: občania sa pýtajú poslancov, prečo dovolili odstránenie pôvodného priechodu 
pre chodcov; v projektovej dokumentácii bolo uvedené, že pôvodný priechod pre chodcov bude zrušený 

odfrézovaním; vyjadril sa, že keby bol pred rozhodovaním o projektovej dokumentácií nového priechodu 

pre chodcov poslancom predložený k nahliadnutiu projekt, nesúhlasil by s vybudovaním nového 
priechodu pre chodcov s podmienkou odstránenia pôvodného priechodu pre chodcov. 

Starosta Obce Lúka: nový priechod pre chodcov je lepší. 

Poslanec Miroslav Jánošík: mohol sa vybudovať nový priechod pre chodcov na inom mieste, aby bol 
pôvodný priechod pre chodcov zachovaný. 

Poslankyňa Mária Kaducová: bola tiež oslovená občanmi, prečo bol pôvodný prechod odstránený; je 
potrebné vybudovanie ďalšieho priechodu pre chodcov od Chirany a pred školou; občania jej hovorili, že 
novovybudovaný priechod pre chodcov sa im nepáči a veľmi im chýba starý priechod pre chodcov. 

Starosta Obce Lúka: túto problematiku si prešiel s projektantom; nie je možné v dnešnej dobe namaľovať 
priechod pre chodcov kdekoľvek; je možné nechať vybudovať nový priechod pre chodcov pred úradom, ale 
k tomu bude treba vypracovať projektovú dokumentáciu a iné podklady, ktoré budú stáť Obec Lúka 
finančné náklady. 

Poslanec Miroslav Jánošík: keď sa začal riešiť nový priechod pre chodcov, mali byť o projekte informovaný 
poslanci; teraz je vybudovaný nový priechod pre chodcov, pôvodný priechod pre chodcov je zrušený a 
Obec Lúka bude mať náklady s vybudovaním bezbariérového prístupu. 

Starosta Obce Lúka: môže zadať vybudovanie nových priechodov pre chodcov. 
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Poslankyňa Mária Kaducová: prístrešok na Cintoríne – či sa bude budovať. 

Starosta Obce Lúka: vybudovanie prístrešku je schválené; lepší by bol prístrešok s drevenou 
konštrukciou a nie taký, aký je navrhnutý. 

Poslankyňa Mária Kaducová: dopytovala sa na opravu v mennom zozname na cintoríne. 

Starosta Obce Lúka: má to na starosti JUDr. Stanislava Zervanová; pravdepodobne oprava menného 
zoznamu bude obnášať finančné náklady. 

Poslankyňa Mária Kaducová: na detskom ihrisku je veľký neporiadok, bolo by vhodné, aby Obec Lúka 
zamestnala niekoho, kto sa bude starať o poriadok na detskom ihrisku aj na obci. 

Starosta Obce Lúka: veľký neporiadok na detskom ihrisku nikdy nebol; pravidelne vynášame smetné 
nádoby; čo sa týka pracovníkov Obce Lúka, dlhodobo sa osvedčili sezónni pracovníci, ktorí zabezpečujú 
údržbu verejného priestranstva. 

Poslankyňa Mária Kaducová: bolo by vhodné doplniť piesok na detskom ihrisku. 

Starosta Obce Lúka: zabezpečí doplnenie piesku. 

Poslankyňa Mária Kaducová: poďakovala sa za položenie dlažby za kostolom a úpravu cesty; občania sa 
pýtajú na kanalizáciu. 

Starosta Obce Lúka: žiadosť je podaná správne. 

Poslanec Miroslav Jánošík: reagoval na zamestnanca obce; nie je za to, aby Obec Lúka zamestnala dvoch 
zamestnancov na údržbu obce na celý rok tak, ako to bolo za bývalého Starostu Obce Lúka, lepšie by bolo 
mať zamestnanca zamestnaného na sezónu; Starosta Obce Lúka nie je na to, aby sám upratoval obec; na 
obci sú plné smetné koše, ktoré treba vyprázdniť; je dobré, že na Envirofonde je žiadosť podaná správne, 
ale chcel by vidieť opravu údajov o predpokladanej spotrebe, ktorú by chcel vidieť. 

Starosta Obce Lúka: toto je podané, elektronickou formou. 

Poslanec Miroslav Jánošík: chcel by to doplnenie vidieť, aby poslanci vedeli, aká bude predpokladaná 
spotreba elektrickej energie – koeficient alebo ekvivalent; ide o financovanie ČOV a kanalizácie. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: keď sa robil projekt ČOV, robila sa aj štúdia vyťaženosti? 

Starosta Obce Lúka: štúdia vyťaženosti sa nerodila. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: koľko je treba urobiť kanálov, aké budú náklady na prevádzku, či to bude 
zisková alebo stratová investícia. 

Starosta Obce Lúka: je jasné, že čím viac prípojok na kanalizáciu, tým bude lepší ekonomický výsledok. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: načo potom robíme takýto projekt? 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: na to, aby sme mali kanalizáciu a ČOV v Obci Lúka. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: ale keď to bude stratová investícia, z čoho, z akých prostriedkov to bude 
Obec Lúka financovať; bude mať na to finančné zdroje? 

Poslanec Miroslav Jánošík: bude to stratová investícia, po jej spustení sa odovzdá do správy spoločnosti 
Šáchor. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: ako občan chce iba vedieť, z čoho sa bude strata financovať, či sa na tom 
budú spolupodieľať občania alebo stratu bude znášať Obec Lúka; chce vedieť porovnanie nákladov a 
príjmov. 

Ing. Oliver Kačina: je prieskum, koľko stojí bežnú rodinu náklad na vývoz žumpy a preto si myslí, že 

náklady pre občanov na úhradu splaškových vôd bude nižší; výzvy sú určené pre obce do 2 000 
obyvateľov. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: chce iba štúdiu využiteľnosti; koľko domácnosti bude napojených; koľko 

bude stáť 1 m3 spracovania splaškovej vody, koľko zaplatia občania podľa rozhodnutia Úradu pre 
reguláciu sieťových odvetví a tak vznikne rozdiel; kto to bude doplácať; o tomto treba občanov informovať 
a musia občania s týmto súhlasiť. 

Starosta Obce Lúka: súhlasí s vypracovaním štúdie využiteľnosti. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: chce, aby sa vypracovala takáto štúdia, o ktorej by boli občania informovaní, 
aby verejnosť o tom bola informovaná. 

Poslanec Miroslav Jánošík: občania chcú čističku, ale nevedia, aké budú jej náklady; podľa toho by sa 
mohli rozhodnúť, či sa odkanalizuje celá obec alebo iba niektoré časti, aby to nešlo na úkor obce. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: treba zistiť, koľko prípojok je treba, aby bola strata čo najnižšia. 

Starosta Obce Lúka: najskôr sa bude robiť kanalizácia iba na Obci Lúka a následne sa budú pripájať 
ostatné okolité obce. Cieľom starostu je vybudovať kanalizáciu a ČOV tak, ako si to prajú občania Obce 
Lúka a získať na to cudzie finančné prostriedky. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: odkanalizovaná bude iba časť Obce Lúka, ale z daní všetkých občanov sa 
bude doplácať strata. 

Ing. Oliver Kačina: keď bude mať Obec Lúka čističku, občania, ktorí nebudú napojení na kanalizácia, 
nemusia si nechať vyvážať žumpu na okolité čističky, ale na obecnú a tým budú mať nižšie náklady; je 
potrebné, aby bola na čističke rezervovaná kapacita. 
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Poslanec Miroslav Jánošík: nie každý občan sa bude chcieť napojiť na kanalizáciu; treba hľadať spôsob, 
ako týchto občanov donútiť napojiť sa na kanalizáciu. 

7. Záver 

Na záver sa Starosta Obce Lúka poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka a rozlúčil sa s nimi. 

Začiatok zasadnutia: 18:05 hod.          Koniec zasadnutia: 20:12 hod. 

Zapísal: JUDr. Stanislava Zervanová 

Overil: Ing. Oliver Kačina       ______________________ 

Overil: Kristína Vöröšová       ______________________ 

Vladimír Vöröš 
Starosta Obce Lúka 


